
 

Intervenció en el claustre extraordinari de 18 de febrer de 2015 

 

Rector, membres de la mesa, autoritats acadèmiques, companys claustrals 

La meva intervenció te com a objectiu compartir amb tots vosaltres algunes breus reflexions 

sobre el procés de reforma d’estructures i de l’organització administrativa de la nostra 

Universitat. 

Crec que la decisió presa per l’Equip Rectoral es valenta i decidida i respon, entre d’altres motius 

molt ben explicitats en la memòria, a la necessitat d’adequar-nos al moment actual. 

Es un procés complex per la grandària i diversitat d’opinions i sensibilitats dels nostres centres, 

departaments i col·lectius i es bo que sigui així i per tant es convenient dedicar-hi tot l’esforç 

necessari per resoldre els problemes que encara resten pendents tant del nostre centre com 

dels altres 

Des de la Facultat d’Odontologia sempre ens hem manifestat oberts a col·laborar en el procés 

tot reclamant la defensa i salvaguarda de la nostra especificitat 

Confio en que el grup de treball que avui s’ha nomenat dugui a terme la seva tasca per conduir 

a bon port aquesta important reforma. 
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